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Subject Proces persco communicatie morgen
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Hoi

Mogelijk deels overbodig voor iullie maar toch het proces voor communicatie random de persco morgen

In geel vragen aan jullie is het goed dat ik hierover met jou schakel en dat jij checkt bij beleid10 2e

We verwachten om 19 uur weer een persconferentie
Tijdens de persconferentie worden de algemene maatregelen en een persbericht direct online gezet
Na de persconferentie worden ook de QA s op rijksoverheid aangepast
Om dat goed te laten verlopen zijn 2 processen belangrijk

Brondocumerit

Het NKC is druk bezig met een brondocument Op basis van dat document worden persco persbericht en QAs aangepast
We proberen het brondocument zo algemeen mogelijk te houden en voor specifieke informatie over het onderwerp naar de QA

pagina te verwijzen

De teksten voor algemene maatregelen in het brondocument worden gebaseerd op teksten vanuit het OMT advies en de

besluitvormingsdocumenten uit de MCCB

Ik zal jullie de passages voor testen morgen opsturen met de vraag hierop te reageren De deadlines voor reactie op dit

document zijn kort en het kan zijn dat het document meerdere keren langs komt

Het brondocument wordt op basis van de besluiten in MCCB definitief gemaakt Hier is erg weinig tijd voor ik kan de teksten dan

niet terug leggen via de mail

QA
Na de persco willen we zo snel mogelijk nieuwe QAs online Communicatie adviseurs kijken samen met beleid welke QAs er

gewijzigd moeten worden en ook of er mogelijk nieuwe vragen zijn die to^^ogncy|^^worden
Lever de afgestemde definitieve QAs uiterlijk om 19 uur aan bij mij Maak daarin

duidelijk zichtbaar wat er wijzigt t o v de QAs die nu online staan Het i^oo^J^weDreaactie niet te doen om alle QAs te

verwijderen en nieuwe op te nemen

Als het antwoord op een vraag nog niet bekend is bijv omdat er nog met veldpartijen naar de invulling van de nieuwe

maatregel gekeken moet worden dan kan dat ook een antwoord zijn Dat is beter dan de vraag niet opnemen

Bij vragen dingen om rekening mee te houden hoor ik het graag

Groet
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